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Er zijn voorzichtige geluiden dat het Stadsdeel bereid lijkt, 
de plannen voor een deel te herzien. Men hoeft de hoop 
dus nog niet op te geven. Dat een en ander erg leeft onder 
een deel van de bewoners van Holendrecht blijkt wel uit 
onderstaand verslag van de emotionele hoorzitting op 22 
juni, waar zelfs door enkele aanwezigen een traantje 
moest worden weggepinkt. Aansluitend treft u dan nog 
een verslagje van een kleine bijeenkomst in De Drecht en 
informatie over een website, speciaal rond alles wat met 
deze plannen te maken heeft. Tenslotte hebben enkele 
buurtbewoners een voorbeeld opgesteld van een bezwaar-
adres, dat ieder van u (individueel of samen met anderen) 
aan de Stadsdeelraad zou kunnen sturen. 
 
 
 
 

 
Woensdag 22 juni konden bewoners in AC 
Holendrecht hun mening delen met raadsleden van het 
Stadsdeel. Enkele goede insprekers gaven de 
deelraadsleden te kennen dat de plannen van het 
Dagelijks Bestuur niet door de beugel kunnen. De 
manier waarop DB en de projectgroep het plan bij de 
bewoners door de strot wilde duwen werd 
neergesabeld. 

Aan het begin van de vergadering op 23 juni kregen 
de raadsleden een nieuw SPvE, opgesteld op dinsdag 
21 juni door het DB. De raadsleden kregen 5 

 zei D66. Hiermee had men de lachers op de 
hand. 
 
PvdA gaf aan, het SPvE niet te steunen maar plaatste 
'piketpaaltjes' bij punten die ze in het plan wilde 
behouden: winkelcentrum verplaatsen, verdichtings-
bouw, dreef omlaag. Leefbaar Zuidoost was tegen, 
evenals SP, D66 en Groenlinks. Het CDA wilde 
aanpassingen. De ChristenUnie was tegen. De VVD 

bewoners, eigenaar van het winkelcentrum en 

die het DB pesten omdat 
Toen LZO hierover een vraag stelde schorste de 
voorzitster de vergadering en traden VVD, Els 
Verdonk en PvdA  in overleg. Dat mag eigenlijk niet 
vanwege het duale stelsel. De VVD schoof weer aan 
tafel en beantwoordde de vraag terwijl andere 
raadsleden nog bij de koffieautomaat stonden. De 
VVD wil de dreef omlaag hebben. LZO begreep dat 
niet, want de VVD had eerder aangegeven dat niet te 
willen. Was dit ingegeven door PvdA? Volgens de 
PvdA beweerde de ChristenUnie onterecht dat 
informatie was achtergehouden; D66 zei die 

in de Centrale Stad. Er ontstond een show, met PvdA 
in de hoek en een schorsing om hen te ontzetten. 
 
De Portefeuillehouder verdedigde plan en ambtenaren, 
en vertelde dat er inspraak was geweest en overleg 
met VOMAR en verhuurders. Dit overtuigde niet. Het 
DB werd terug gestuurd voor overleg met betrokken 
partijen, maar het plan is dankzij VVD en PvdA niet 
van tafel. De NS beslist in september over een 
treinstation naar aanleiding van het wel of niet door 
gaan. Dit is anders voorgesteld: de NS wil, dus moet 
het stadsdeel. Zo kan van uitstel toch afstel komen als 

et 
DB nog, òf: geef ons onze zin anders wordt het nog 
erger. 
 

Koffiebijeenkomst met de por tefeuillehouder 
Els Verdonk ontmoette bewoners tijdens 6 

uitgenodigd. Het DB heeft niets geleerd. 
Het DB vertelde waarom de plannen zijn ontstaan en 
dat het jammer is dat de betrokken partijen niet zijn 
overtuigd. Verder gaat men gewoon door. 
Aanwezigen waren verbaasd, daar de plannen niet 
gewijzigd zijn. Dat de bouw van een NS station de 
veiligheid ten goede zal komen kon ook op onbegrip 
rekenen. De vaste uitdrukking van de betrokken 

wij, bewoners, uiteindelijk niet degenen die het DB 
betalen? Het DB denkt rond 12 of 14 september 
informatie te hebben. De beslissing wordt op 22 en 27 
september in de raad genomen. Een korte termijn, 
maar de uitnodiging voor de Koffiebijeenkomst kreeg 

 
 
 
(inspreektekst van 22 juni 
BCHN & de onverkorte 
versie van bovenstaande tekst zijn opvraagbaar op 
holendrechtnoord@yahoo.com)

Meer ber ichten over  de plannen 

Trekken de donkere wolken voorbij  
aan Holendrecht? 


